

STYLISH MOONCAKE TOTE BAG

時尚月餅手提袋



Style and sustainability come together this Mid-Autumn festival at The Landmark Mandarin Oriental with the introduction of the chic and eco-friendly designed mooncake tote bag. It is a modern take on the legendary festival, made of 100% cotton, fully biodegradable and can be reused every day.

Each tote bag containing six mini egg custard mooncakes is priced at HKD418.

置地文華東方酒店將時尚風格及可持續發展融和一體，推出設計格調優雅且環保的月餅手提袋，重新演繹這家傳戶曉節日。月餅手提袋由100%純棉製成，完全可生物降解，享用完月餅後可作為日常手提袋重複使用。

每個手提袋有6件迷你奶黃月餅，售價為港幣418元。

Order online
網上訂購



Please purchase mooncake tote bag via below order methods. Bulk purchase discounts are available.
20-39 bags: 10% off. 40-79 bags: 15% off. 80 bags or above: 20% off.

Early bird discount: enjoy an extra 5% early bird discount by making the payment on or before 6 August 2021 (5% off for 1-19 bags; 15% off for 20-39 bags; 20% off for 40-79 bags; and 25% off for 80 bags or above)

請透過以下訂購方法預訂月餅手提袋。大量訂購優惠：20至39袋九折、40至79袋八五折、80袋或以上八折。

凡於2021年8月6日或之前付款，更可享額外原價九五折早鳥優惠(即1至19袋九五折、20至39袋八五折、40至79袋八折和80袋或以上七五折)。

	Price 售價 (HKD 港幣)	Box 數量	Amount 金額 (HKD 港幣)
Mini Egg Custard Mooncake (6 pieces) 迷你奶黃月餅(六件裝)	418 Bag / 袋		
* Discount cannot be accumulated 折扣不得累積使用			Discount 折扣優惠
Personal Details (in block letters) 個人資料 (英文正楷)			Total 總計

Name 姓名 _____

Name of Company 公司名稱 _____

Contact No. 聯絡電話 _____ Fax No. 傳真號碼 _____

Email 電郵 _____ Pick-up Date 換領月餅日期 _____

Order Methods 訂購方法：

- 1) Order online :** Purchase through online store by scanning the QR code on front page
網上訂購：掃描首頁的二維碼，透過在線商店購買
- 2) Order in person :** Purchase the mooncakes by visiting Amber on 7/F, MO Bar on G/F or The Oriental Spa on 5/F at The Landmark Mandarin Oriental
親臨訂購：可於置地文華東方酒店7樓Amber、地下MO Bar或5樓東方水療中心購買
- 3) Order by email :** Complete the order form and email to lmhkg-cake@mohg.com
電郵訂購：填妥訂購表格並電郵至lmhkg-cake@mohg.com

Date available for pick-up : 23 August to 21 September 2021 (until 9pm)

換領日期：2021年8月23日至9月21日(至晚上9時止)

Terms and Conditions:

Please allow at least two working days to process the order. The order will be confirmed upon receipt of the full payment.

Order cannot be cancelled or refunded upon receipt of the payment.

Should any dispute arise, The Landmark Mandarin Oriental, Hong Kong reserves the right to arbitrate the final decision. Should there be any changes to the above information, the hotel has no obligation to inform the correspondents.

For enquiries, please call +852 2132 0115 during business hours (Monday to Sunday from 9am to 7pm)

條款及細則：

收妥訂單後，我們將於2個工作天內處理閣下之訂單。所有已付款的訂單經確認後，將不接受取消或退款。

如有任何爭議，一切以香港置地文華東方酒店最後決定為準。上述資料如有任何更改，恕不另行通知。

如有疑問，請於辦公時間內(星期一至日 上午9時至晚上7時) 致電+852 2132 0115。

Photo for reference only 圖片只供參考

The Landmark Mandarin Oriental

The Landmark, 15 Queen's Road Central, Hong Kong

Telephone +852 2132 0188 Facsimile +852 2132 0177

mandarinoriental.com/landmark